
Minnesanteckningar  
 

Möte hos KDF 8 november.  
 

Gunnar Waerner, Svensk galopp, Ronald Åman, Tengbom arkitekter, Gunnar Haeger, 
Ulla-Britt de Marchi och Gunnar Björkman, samtliga KDF samt Richard Murray, FFE. 
 
1) Waerner och Åman bad om ursäkt för att inte ha informerat om förändringar i 

planerna efter vårt möte i våras. Lovade fortsatt nära kontakt för den vidare 
planeringen. 

2) Den bana som nu är anlagd är den som gäller. 1 300 m lång rundbana, en 
bromssträcka på 150 m (?). 6-8 m bred (?) 

3) Markpåverkan: marken har bearbetats med fräs för att jämna till den och ta bort 
sorkhål. (Fråga: kommer det att behöva göras varje år?) 5-10 cm grus pålagt utom 

på ett ställe där en svacka jämnats ut. 
4) Gräs är sått i gruset och ska växa upp så fort det blir varmt. Klipps inför tävlingen 

men får sedan växa fritt för att bli högt som övrigt gräs på fältet. 
5) Banan kringgärdas närmast med ett vitt staket allra närmast (?) banan. Stallar och 

Vip-läktare på planen innanför rundbanan. Marknadsgata på långsidan mot 
Borgen ca x (?) m lång. 

6) Inget tingel-tangel. Mat av god kvalitet: Johan Turesson, Smaka på Stockholm. Ett 
par Food courts runt banan. 

7) FFE bereds möjlighet till information i särskilt tält (?). 
8) Fritt tillträde i huvudsak förutom biljetter till Lounge. 
9) Jens Rundquist, JJP är projektledare. 
10) Etablering max 5 dagar före, avetablering max 3 dagar. 

11) Tävlingar den 6 juni. 5-6 lopp med 50-60 hästar plus ponnygalopp. 
12) Parallell verksamhet i Kungsträdgården samma vecka. 

13) Parkering vid Källhagen. Ingen parkering på gräsytorna. 
14) Tomas Viktor, Stockholms ornitologiska förening anser att fågellivet inte störs, 

trots att lärkor häckar i slutet maj/början av juni. Hundar och ormar är större 
problem. 

 
Richard Murray 


